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Diāna Stūrmane – Sakiet vai var cerēt uz pasta

Sakiet vai var cerēt uz pasta nodaļas atjaunošanu Zvejniekciemā?
Nu ļoti liels apgrūtinājums ar mazu zīdaini doties kārtit jebkāda veida darīšanas uz
Saulkrastiem! P.s zinu ka kāpņu telpā, kultūras namā, ir iespēja kaut ko izdarīt!


